





1 新山 - 新加坡或吉隆坡机场 (飞往) 抵达桃园机场

抵达桃园国际机场,后驱车前往新竹。

【新竹烟波湖滨馆】这里设有小彩虹婴幼儿乐园*专为0-3岁儿童设计室 内游戏空间。不仅如此,这也有室内温水游泳池,SPA水疗,儿童温水 戏水池。

餐食 机上用餐

5* 新竹烟波或同级

新竹 - 嘉义

【竹东中央市场】全台最大客家传统市场

【张学良文化园区】可以悠闲地在绿色植物中漫步,同时凝视周围壮丽 的群山。不仅为游客们提供了美丽的风景线,该住宅还作为一个历史博 物馆, 收藏着保存完好的满洲军阀遗物。

【内湾老街】两旁是传统的木制建筑和商店。 漫步在这条街道上,游 客可以沉浸在怀旧的氛围中,也可以在这里奔赴一场美食盛宴。

【田尾公路花园】是一个大型园艺观光区,出产的花卉品种极多。

【文化夜市】在这里可以品尝到各种当地小吃和美食。 路边的商店和 供应热气腾腾美食的小贩们,每晚都吸引着成群的人。

餐食 早餐、午餐、晚餐

5* 嘉义嘉楠风华或同级

嘉义 - 台中

【奋起湖车站老街】来一场独特的古风之旅,在这里穿越时光隧道。 由于与九份层层叠叠的岩坡路径和历史背景相似。

【阿里山火车】体验搭乘阿里山线至最尾站十字路站*私房景点

【阿里山森林游乐区】 远离喧嚣的城市,沉浸在大自然中。

【逢甲夜市】被誉为"视觉与味觉的高品质盛宴"的逢甲夜市不容错 过!

早餐、午餐、自理(逢甲夜市) 住宿 5* 台中清新温泉或同级



TOP-ONE TRAVEL

4 台中 - 清境

【原住民特产】了解当地原住民邵族特产。

【日月潭风景区】湖面广阔而平静,完美地反映了日月潭每个季节变化 的面貌。(含游船)

【文武庙】 寺庙的建筑充满浓郁中国北方宫殿的风格。前殿二楼是供 奉祀开基元祖及文昌帝君等; 中殿供奉战神关公和武神岳飞; 后殿供 奉孔子。

【台湾茶铺】台湾高山茶向来是广为人知的健康茶,来这品尝台湾茶。

【埔里酒厂】除了推广酒文化,这里也是台湾第一家以酒为主的博物

早餐、午餐、自理(逢甲夜市) 住宿 清境丽景花园山庄或同级

清境 - 台北

【青青草原】人气最旺的景点,羊群不时穿梭在绵延不尽的青青草原。

【清境空中步道】全场1.68公里,号称是全台最高的观景步道。

【新天地西洋博物馆】业主喜爱收藏西方古玩,故而将这里改造为欧式 宫廷式博物馆,展出他从苏富比、佳士得等拍卖行购得的上千件私人收 藏品。

【台中市文化创意产业园区】位于日本殖民时代曾经拥有台湾最大啤酒 厂的地方。 经过翻新和改造,成为城市中最酷的小景点之一。

【西门町】台北西区最重要的消费商圈,也是台北市第一条具有标志性 意义的步行街。

餐食 早餐、午餐、自理(西门町)

5* 台北君悦/喜来登或同级

图 6 台北

【天禄展示馆】貔貅是中国神话中的生物。 貔貅被认为是风水的保护 者,形似强壮的有翼狮子。

【士林官邸】已故总统蒋介石的故居。 1996年交由市政府托管,部分 对外开放,揭开了笼罩庄园近半个世纪的神秘面纱。

【水产科技中心】了解台湾水产科技

【伴手礼】凤梨酥 DIY

【台北101】是位于台湾台北市信义区的摩天大楼,楼高510米,地上 101层、地下5层,自落成以来即成为台北重要地标与观光景点之一。

【士林夜市】是台北最大的夜市之一。 士林市场早在1899年就建成 了, 市场以各种小吃和小吃而闻名。

餐食 早餐、午餐、自理(士林夜市) 住宿 5*台北君悦/喜来登或同级

台湾(飞返)美丽家园

机上用餐

www.top-one.com.my

+607-334 3388 👂 012-782 3788





Johor Bahru - Singapore / Kuala Lumpur Airport - Taipei

Welcome to unique experience for this Taiwan Trip. Assemble and transfer to International Airport and begin your holiday with a pleasant flight to Taoyuan Airport.

[Lakeshore Hotel Hsinchu] designed especially for children aged 0-3, families can create beautiful memories together through sensory games in a safe environment. The indoor pool facilities include a heated swimming pool, a spa and a paddling pool for children. Everyone who longs for a perfect holiday can enjoy the fun of diversified pool

Meal MOB

Stay 5*Lakeshore Hotel Hsinchu or similar



Hsinchu - Chiayi

[Zhudong Market] is the largest traditional Hakka market in Taiwan.

[Former Residence of Zhang Xueliang] you can take a leisurely walk around the greeneries while gazing into the stunning surrounding mountains. The residence also serves as a historic museum housing well-preserved relics of the Manchurian warlord.

[Neiwan Old Street] is lined with traditional wooden architectures and stores. Stroll along this street visitors will be embraced with reminiscent atmosphere, as well as a gourmet feast.

[Tianwei Highway Garden] is a large botanical recreation area and produces the most varieties of flowers

[Wenhua Road Night Market] where all kinds of local snacks and delicacies can be sampled. Stores by the road and hawkers serving steaming hot gourmet snacks attract flocks of people every night.

Meal Breakfast/Lunch/Dinner

Stay 5*Orient Luxury hotel or similar



Chiayi - Taichung

[Fenqihu Old Street] to go through a unique antiquity trip, and experience travel through a time tunnel. Due to similar landscape with rock slope paths layers by layers and history background to Chiufen.

[Alishan Train] experience taking the Alishan train to the end of the last station 'Shitzu-Iu Station'* Hidden Attractions

[Fengjia Night Market] described as a "sensory feast for both eyes and palate", Feng Chia Night Market is not to be missed!

Breakfast/Lunch

5*Freshfields Hotel or similar



Taichung - Qingjing

[Aboriginal's Specialties] Aboriginal Thao specialties.

[Sun Moon Lake] is vast and calm, providing a perfect reflection of the changing looks of Sun Moon Lake each season.

[Wenwu Temple] architecture of the temple has the palace style of northern China. On the second floor of the front hall is a shrine devoted to the First Ancestor Kaiji and the God of Literature; the central hall is devoted to Guan Gong, the God of War, and the warrior-god Yue Fei; the rear hall is dedicated to Confucius.

[Tea Shop] Taiwanese high-mountain tea always been a well-known healthy tea, enjoy the Taiwanese tea here.

[Puli Brewery] aside from promoting the culture of Wine, where it is the first Wine Culture Museum in Taiwan too.

Meal Breakfast/Lunch

Qingjing Li Ching or similar

Qingjing - Taipei

[Qing-qing Grasslands] the most popular scenic spot, with flocks of sheep passing through it from time to time.

[Cingjing Skywalk] visitors are allow to see the magnificent mountain views and the Cingjing Farm below.

[New Palace Western Museum] the owner loves to collect western antiques and therefore renovated the here of New Palace Restaurant into a European palace-style museum to exhibit over a thousand of private collection items that he purchased from Sotheby's, Christie's and other auctions.

[Taichung Cultural and Creative Industries Park] is located on a site once containing the largest brewery in Taiwan during the Japanese colonial era. Have been refurbished and refashioned to make one of the coolest little spots in the city.

[Ximending] most important consumer business district in Taipei West District, It is also the first landmark pedestrian street in Taipei City.

Breakfast/Lunch

Stay 5*Grand Hyatt/Sheraton or similar

Taipei

[Pixiu Art Center] Pixiu is a Chinese mythical hybrid creature. Pixiu are considered powerful protectors of feng shui practitioners, and resemble strong, winged lions.

[Shilin Official Residence] was the former home of the late President Chiang Kai-shek. In 1996, it was placed under the care of the city government and partially opened to the public, lifting the veil of mystery that had hung over the estate for nearly half a century.

[Aquatic Technology Exhibition Centre] learn about Taiwan Aquatic Technology.

[Taiwan souvenirs] DIY Pineapple pastry.

[Taipei 101] It is a skyscraper located in Xinyi, Taipei City, Taiwan, with a height of 510 meters. 101 floors and 5 underground floors, it has become one of Taipei's important landmarks and tourist attractions since its completion.

[Shilin Night Market] is the one of the largest night markets in Taipei. Shilin Market was built as early as in 1899 and the market is famous for various snacks and eatery.

Meal Breakfast/Lunch

Stay 5*Grand Hyatt/Sheraton or similar

Arrive Singapore / Kuala Lumpur - Johor Bahru

Meal on Board





Travel Information

Currency

New Taiwan Dollar TWD 100 = (+/-) MYR 15.00

Time Zone

GMT +8 (Same Malaysia Time)

Phone Code

+886

Weather

Spring (Mar - May) $18^{\circ}\text{C} \sim 25^{\circ}\text{C}$ Summer (Jun - Aug) $25^{\circ}\text{C} \sim 30^{\circ}\text{C}$ Autumn (Sept - Nov) $16^{\circ}\text{C} \sim 25^{\circ}\text{C}$ Winter (Dec - Feb) $10^{\circ}\text{C} \sim 13^{\circ}\text{C}$

Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

TAIWAN PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. For those meal not included, will lead you to try the local food.
- 4. Confirm depart group minimum 10 person

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <code>http://www.top-one.com.my/more/tnc</code> .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

台湾配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 自理餐部分,将带领您尝试当地小吃。
- 4. 成团人数为10人。15人以上安排领队。
- 5. 土产店: 原住民特產、天祿館、珍珠、茶葉

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

Contact:

联系:

update: 16 April 2024 3:22 pm